
Toezeggingenlijst cie OR 13 september 2017

Gedaan in Nummer Onderwerp Actie Stand van zaken Verantw. Ph Einddatum

Raad, 3 juli 2017 2017-

07/103

Kadernota 2018 - 

bewegwijzering VVV

Ph zegt toe dat de bewegwijzering naar de VVV Heiloo nog 

wordt geregeld.

Opdracht is inmiddels verleend. Opdam afgehandeld

Raad, 3 juli 2017 2017-

07/102

Kadernota 2018 - 

Verkeersplan

1. Ph neemt in de meerjarenraming voor het Verkeersplan een 

uitvoeringsparagraaf op. 2. Ph gaat – om de Kerkelaan-

Stationsweg Heiloo te ontlasten- op korte termijn kijken naar 

de mogelijkheden voor gedrags-beïnvloeding van 

automobilisten ten aanzien route van Heiloo-West naar de 

binnenstad Alkmaar. Via de Hoeverweg is de route even lang.  

1. Uit doorrekeningen met het geactualiseerde verkeersmodel 

(definitieve versie) is gebleken dat met de scenario's uit het concept 

Verkeersplan grenswaarden op enkele locaties toch worden 

overschreden in 2030. Dit in tegenstelling tot eerdere indicaties met 

een conceptversie van het geactualiseerde verkeersmodel. Dit 

betekent dat nieuwe scenario's moeten worden uitgewerkt of 

bestaande scenario's moeten worden voorzien van extra maatregelen. 

Dat staat gepland voor medio oktober en wordt in samenspraak met 

de maatschappelijke denktank en de bestuurlijke klankbordgroep 

uitgewerkt. Besluitvorming van het definitieve Verkeersplan is hierdoor 

vertraagd. De planning van besluitvorming hangt samen met de 

scenario's die medio oktober worden uitgewerkt. De verwachting is dat 

besluitvorming hierdoor in ieder geval wordt vertraagd tot in het 1e 

kwartaal van 2018.

2. De mogelijkheden voor gedragsbeïnvloeding om via de N512 

Alkmaar aan te rijden zijn zeer gering. De route via de N512 naar 

bijvoorbeeld station Alkmaar is grofweg 4 tot 5 kilometer langer dan de 

route via de Kennemerstraatweg. Ook voor verkeer richting Den 

Helder zijn de mogelijkheden voor gedragsbeïnvloeding gering, als is 

de omrijdbeweging via de N512 iets korter met ca. 3 km. De 

mogelijkheden zijn dus beperkt om het gedrag te beïnvloeden in deze 

gewenste richting.

Opdam 1e kwartaal 2018

Raad, 3 juli 2017 2017-

07/101

Kadernota 2018 - proces 

verkeersplan 

Ph peilt in de eerstkomende evaluatiegesprekken met 

bewonersgroepen over het proces Verkeersplan de suggestie 

om ook raadsleden aanwezig te laten zijn bij die gesprekken.

Zie nummer 2017-07/102 onder punt 1. Met het oog op de recente 

ontwikkelingen is het overleg dat stond gepland op 6 september 2017 

afgeblazen. Medio oktober wordt een nieuwe bijeenkomst ingepland 

tussen de deelnemers van de maatschappelijke denktank en de 

bestuurlijke klankbordgroep in het kader van het verkeersbeleid. 

Tijdens dit overleg wordt de inhoud en het proces besproken.

Opdam medio oktober 

2017

Raad, 3 juli 2017 2017-

07/100

Kadernota 2018 - 

groenbeleidsplan 

Ph komt in de commissie OR terug op de extra inhuur die 

nodig zou zijn voor het Groenbeleidsplan.

De intentie was om het actualiseren van het bomen-/groenbeleids- en 

groenbeheersplan in BUCH verband op te pakken. Inmiddels is 

gebleken dat Bergen heeft gekozen om dit eerder op te willen pakken 

en Uitgeest en Castricum hebben geen middelen in de kadernota 

opgenomen. Het huidige Groenbeleidsplan van Heiloo kent een 

looptijd van 2012 – 2022. Voorlopig is het niet nodig om een nieuw 

beleidsplan te maken. De gevraagde extra middelen waren bij de 

Kadernota opgenomen als nieuw beleid en zullen bij de 

Programmabegroting 2018 komen te vervallen. 

Opdam afgehandeld

cie. OR, 21 juni 

2017

2017-06/99 Voorontwerpbestemmingsp

lan locatie 

Noordergeestkerk

1. Ph zegt toe in het vervolg het verslag van inloopavonden ter 

beschikking te stellen van de commissie. 2. Ph zegt toe de 

zienswijzen van de insprekers serieus te nemen en te bekijken 

hoe dit vertaald kan worden naar praktische oplossingen.

Opdam

7-9-2017



Raad, 3 juli 2017  

cie. OR, 21 juni 

2017

2017-07/98  

2017-06/97

Voorontwerpbestemmingsp

lan Kennemerstraatweg 

143

Ph gaat de procedure voorontwerpbestemmingsplan 

Kennemerstraatweg 143 verder in gang zetten en ter inzage 

leggen. Zegt toe gezien de zomerperiode de bewoners per 

woning te zullen informeren over het traject. Het college gaat 

nu uit van een meerderheid in de raad die akkoord gaat met 

een bebouwingshoogte van maximaal 11 meter met als 

voorwaarde dat er geen gebruik wordt gemaakt van de 

vrijstellingsbevoegdheid van het college van 10%. (De 

meerderheid is duidelijk geworden door de in deze 

raadsvergadering gedane uitspraak van het CDA dat men 

akkoord kan gaan met een bebouwingshoogte van maximaal 

11 meter, als vervolg op de bespreking in de commissie OR 

van 21 juni 2017). Cie OR 21-09-2016:     1. De 

bespreeknotitie wordt aangepast. 2.De doorgang die er komt, 

blijft een voetgangersdoorgang. Er komt geen weg voor auto’s. 

Sinds donderdag 13 juli jl. ligt het voorontwerpbestemmingsplan 

Kennemerstraatweg 143 ter inzage. Omwonenden zijn afgelopen 

dinsdag per brief geïnformeerd over dit traject en zijn daarbij 

uitgenodigd voor een inloopavond op dinsdag 18 juli 2017. Het college 

heeft besloten geen gebruik te maken van de 10% 

afwijkingsbevoegdheid op de hoogtemaatvoering. De doorgang die er 

komt blijft een voetgangersdoorgang op privéterrein die wordt 

afgesloten met een hek en uitsluitend bedoeld is voor bewoners van 

het appartementengebouw. Een uitwegvergunning daarvoor wordt niet 

verleend. De bespreeknotitie is aangepast en toegevoegd aan de 

stukken van de cie OR 21 juni 2017.

Romeyn

Raad, 12 juni 2017 2017-06/96 Woonvisie Ph Opdam zegt toe dat de nieuwe Woonvisie nog in 2017 aan 

de raad zal worden voorgelegd en zal de raad schriftelijke 

informeren over de planning.

In oktober of november wordt de nieuwe woonvisie aan de raad 

voorgelegd.

Opdam oktober/november 

2017

Raad, 12 juni 2017 2017-06/95 Nota kostenverhaal / nota 

bestemmingsreserves

Ph Dellemijn zal schriftelijk aangeven hoe de planning luidt 

van de Nieuwe Nota Kostenverhaal en de nieuwe Nota 

Bestemmingsreserves

De planning is erop gericht de Nota Kostenverhaal in december ter 

besluitvorming voor te leggen. Er dient wel een voorbehoud te worden 

gemaakt voor wat betreft de besluitvorming van het verkeersplan. De 

toerekening van kosten van de infrastructurele voorzieningen -voor wat 

betreft de proportionaliteit- wordt berekend aan de hand van de 

verkeersbewegingen. De te hanteren verkeersbewegingen vloeien 

voort uit de keuzes die in het verkeersplan worden gemaakt. Indien 

besluitvorming van het verkeersplan langer op zich laat wachten, kan 

bovenstaande planning niet worden gehaald.

Dellemijn december 2017

cie. OR, 17 mei 

2017

2017-05/93 Voorbereiding partiele 

herziening Zuiderloo

1. Ph is bereid het akoestisch rapport van het transportbedrijf 

te bestuderen. 2. Ph bekijkt het verhaal over de staatssteun 

mbt locatie Vennewatersweg. 3. Ph denkt na over het verzoek 

om een regelmatige terugkoppeling aan de commissie over dit 

dossier.

1. Verwacht wordt dat de partiële herziening, na de gevoerde 

planologische procedure, in de raad van februari 2018 ter vaststelling 

kan worden aangeboden. 2. Mocht de eerdere locatie aan de 

Vennewatersweg weer in beeld komen dan zullen de financiële 

aspecten mede in ogenschouw worden genomen. 3. De commissie 

Openbare Ruimte wordt op de hoogte gehouden van tussentijdse 

relevante informatie. 

Dellemijn februari 2018

cie. OR, 17 mei 

2017

2017-05/92 Actualisatie Grexen Ph zegt toe er op terug te komen wanneer de nota 

kostenverhaal wordt herzien.

De planning is erop gericht de Nota Kostenverhaal in december ter 

besluitvorming voor te leggen. Er dient wel een voorbehoud te worden 

gemaakt voor wat betreft de besluitvorming van het verkeersplan. De 

toerekening van kosten van de infrastructurele voorzieningen -voor wat 

betreft de proportionaliteit- wordt berekend aan de hand van de 

verkeersbewegingen. De te hanteren verkeersbewegingen vloeien 

voort uit de keuzes die in het verkeersplan worden gemaakt. Indien 

besluitvorming van het verkeersplan langer op zich laat wachten, kan 

bovenstaande planning niet worden gehaald.

Dellemijn december 2017

cie. OR, 19 april 

2017

2017-04/91 Beleidsnotitie 

cultuurhistorische 

waardevolle 

groenstructuren

Ph zegt toe te bekijken of het beschermen van de houtwallen 

in de APV kan worden opgenomen.

Heiloo heeft in de APV een vergunningplicht voor het kappen van 

bomen die op een bomenlijst staan. De betreffende houtwallen kunnen 

op de bomenlijst worden gezet. De beoordelingscriteria voor bomen 

zal dan moeten worden aangepast in het beleidsplan. Dat betekent 

dus een aanpassing van beleid. Momenteel kunnen elementen als 

houtwallen niet op de lijst met monumentale en beeldbepalende 

bomen geplaatst worden.

Opdam

7-9-2017



cie. OR, 19 april 

2017

2017-04/90 Woningmarktonderzoek 

Heiloo 2017

1. Ph zegt toe voor de komende 4 jaar een inhaalslag te 

maken in sociale woningbouw. Met Kennemer Wonen wordt 

gekeken waar sociale woningen kunnen komen en hoe daar 

invulling aan wordt gegeven. 2. Ph gaat zich ervoor inspannen 

om het woonwensenonderzoek 1 keer per 3 of 4 jaar te doen.

De toezeggingen worden verwerkt in de nieuwe woonvisie. Opdam oktober/november 

2017

cie. OR, 15 maart 

2017

2017-03/89 Ontwerpbestemmingsplan 

A9

1. Ph gaat met het college bespreken dat de commissie ervoor 

pleit dat het verkeersplan naar voren wordt gehaald.  2. De 

kosten van het beeldkwaliteitsplan en bestemmingsplan gaan 

ter kennisname naar de commissie OR. 3. De opbouw van de 

kosten van de overschrijding wordt zodra dat mogelijk is naar 

de raad gestuurd. 4. Zegt toe in het college op te nemen om te 

proberen om Landschap Noord-Holland weer aan tafel te 

krijgen. 5. De brief van Landschap Noord-Holland aan de 

Provincie wordt ter kennisname gebracht.

1. Besluitvorming van het definitieve Verkeersplan is vertraagd tot in 

het 1e kwartaal van 2018. 2. De kosten voor het beeldkwaliteitsplan 

bedragen 10.436,58 euro. De kosten vooor het bestemmingsplan 

bedragen tot op heden 49.687,07 euro. 3. De projectleiding is 

gevraagd een notitie over de nieuwe kostenraming te verstrekken. Het 

college heeft de projectleiding gevraagd om de raad desgewenst in 

een raadsinformatieavond een toelichting te geven. Op 30 mei is er 

een raadsinformatieavond geweest. 4.en 5. De provincie heeft naar 

aanleiding van hun brief met het bestuur van landschap Noord-Holland 

gesproken. Er wordt door de provincie niet meer schriftelijk 

gereageerd op de brief.

Dellemijn 1. 1e kwartaal 

2018   2. 

afgehandeld    3. 

afgehandeld     4 

en 5. afgehandeld

cie. OR, 18 januari 

2017

2017-01/87 Spanjaardslaan 12b Zegt toe om met mevrouw Kruijff en de heer Hageman en de 

gemeente in gesprek te gaan op korte termijn. Er wordt een 

afspraak gemaakt.

24-04-2017: Bespreking van de nota inspraakreacties vindt plaats met 

belanghebbenden nadat collegebehandeling van de nota 

inspraakreacties, ontwerpuitwerkingsplan en anterieure overeenkomst 

heeft plaatsgevonden.  01-06-2017; Gesprek met de heer Hageman 

over exploitatiebijdrage heeft plaatsgevonden. Over exploitatiebijdrage 

is overeenstemming bereikt. Anterieure overeenkomst kan nu worden 

afgerond en in college worden gebracht. Ondertekening vormt opstap 

naar besluitvorming over terinzagelegging ontwerpuitwerkingsplan.13-

07-2017; Anterieure overeenkomst met de heer Hageman is 

ondertekend. B&W heeft besluit genomen over terinzagelegging 

ontwerp-uitwerkingsplan. Uitwerkingsplan ligt m.i.v. 6 juli jl. voor zes 

weken ter inzage. Evenals zakelijke beschrijving antereieure 

overeenkomst. De heer en mevrouw Kruijf zijn op 12 juli geïnformeerd 

jl. over de nota inspraak en de wijzigingen in het uitwerkingsplan 

alsmede over de vervolgprocedure.    

Dellemijn

cie. OR, 14 

december 2016

2016-12/85 Voortgangsrapportage 

grote projecten RO 2e helft 

2016 

Op verzoek van de commissie zijn bij de volgende bespreking 

van de voortgangsrapportage beide portefeuillehouders 

aanwezig.

De rapportage is geagendeerd in de cie. OR op 13 september. Beide 

ph's zijn uitgenodigd.

griffie afgehandeld

cie. OR, 14 

december 2016

2016-12/84 Voortgangsrapportage 

grote projecten RO 2e helft 

2016 - Sociale 

Woningbouw 

De oproep om fonds sociale woningbouw op te zetten wordt 

doorgegeven aan ph Opdam.

De bespreeknotitie Woningmarktonderzoek Heiloo 2017, inclusief het 

Woningmarktonderzoek Heiloo 2017, is op 19 april 2017 behandeld in 

de cie OR. De uitkomst van deze bespreking geeft de richting aan voor 

de nieuwe woonvisie. 

Dellemijn  / 

Opdam

3e kwartaal 2017 

7-9-2017



cie. OR, 14 

december 2016

2016-12/82 Voortgangsrapportage 

grote projecten RO 2e helft 

2016 - Boekelermeer

De suggesties over het doortrekken van de Middenweg geeft 

ph door aan ph Opdam en komt hier op terug voor februari 

2017.

De gemeente is op verzoek van Ondernemend Heiloo en na 

opmerkingen uit de cie OR bezig met een onderzoek naar vroegtijdige 

openstelling van de Middenweg. We wachten op het gereedkomen van 

het geactualiseerde verkeersmodel (basisjaar 2016) voor een 

doorrekening. Dit is medio maart 2017 gereed. Vooruitlopend hierop is 

een doorrekening gemaakt met het oude model (basisjaar 2010). Op 

deze wijze hebben we een eerste inzicht verkregen in de gevolgen. Bij 

het onderzoek hoort ook consultatie van de gemeente Castricum over 

gemaakte afspraken. Hiervoor wordt een afspraak ingepland tussen de 

verantwoordelijke ph's. Ook worden de planologische consequenties 

inzichtelijk gemaakt. Stand van zaken 09-05-2017 In de commissie 

Openbare Ruimte d.d. 15 maart 2017 is een bespreeknotitie van de 

VVD m.b.t. het opstellen van de Middenweg besproken. Hierbij is 

geconcludeerd dat op basis van nieuwe gegevens van gedachten met 

de commissie zou kunnen worden gewisseld. VVD beraadt zich op 

basis van deze gegevens over het opnieuw inbrengen van het voorstel. 

01-06-2017: Advies is in voorbereiding. 13-07-2017: Advies volgt.

Dellemijn / 

Opdam

3e kwartaal 2017 

Cie. OR, 24 

november 2016

2016-11/78 Zuiderloo Inrichtingsplan 

UWP1 – fase 2 BPD

1. Er zijn afspraken gemaakt met omwonenden / 

klankbordgroep van het buurtbos Zuiderloo over het wel of niet 

weghalen van de bomen, deze verslagen komen naar de cie. 

2. Informeert de cie over de stand van zaken tav de twee 

percelen bij het buurtbos (waar de twee villa’s zouden komen).

1. Afspraak met het bewonerscollectief Buurtbos Zuiderloo is dat er bij 

definitieve ontwikkeling van de percelen gekeken wordt of er een 

groenstrook als buffer achter de Zevenhuizerlaan kan worden 

aangelegd. E.e.a. staat vermeld in verslagen en actielijsten uit 

november 2013. In de Klankbordgroep Zuiderloo is tot nu toe 

aangegeven dat de gemeente nog geen concrete plannen heeft tot 

uitwerking en dat de Klankbordgroep nader wordt geïnformeerd en 

betrokken bij de uitwerking zodra de gemeente hieraan invulling wil 

geven. 2. Op dit moment wordt gewerkt aan een opzet waarbij 

enerzijds recht wordt gedaan aan de gemaakte afspraken en 

anderzijds voldoende opbrengsten worden gegenereerd. Vooralsnog 

wordt uitgegaan van een tweetal grote kavels voor vrijstaande 

woningen waarbij het groen zoveel als mogelijk wordt gehandhaafd. 

Stand van zaken 09-05-2017: Er wordt een afspraak met het 

buurtcomité ingepland om een mogelijke invulling te bespreken. 01-06-

2017: Afspraak staat ingepland voor 03-07-2017 (wegens vakantie 

direct betrokkenen). 13-07-2017: Gesprek met buurtcomité heeft 

plaatsgevonden. Eerste reactie gepeild. Gekeken wordt of er nog 

suggesties kunnen worden meegenomen. Verslag is toegestuurd. Voor 

eind september/begin oktober staat vervolgoverleg met buurtcomité 

gepland. 

Dellemijn eind sept/begin okt

cie. OR, 23  

november 2016

2016-11/74 Programmatische 

scenario's Zandzoom

1. Ph zegt toe met de berekening te komen over wat de kosten 

zijn als we gaan terug bestemmen, de grond verkopen of als 

we helemaal niets gaan doen. 2. Ph zoekt uit wat het saldo is 

als er 150 woningen op 6 hectare in het goedkope segment 

worden gebouwd. 3. Ph komt met een verfijning van de 

marges in de berekening van de GVH locatie. 

Ad 1 en 2: Afgehandeld Ad 3: Dit wordt duidelijk bij de uitwerking van 

de BIE-grex. De Bie grex staat voor dit najaar op de agenda. 

Dellemijn 1 en 2 afgehandeld       

3. 3e kwartaal 

2017           

7-9-2017



Raad, 7 november 

2016

2016-11/73 Programmabegroting 2017 - 

Holle Kiezen

Ph gaat in gesprek over de zogenaamde Holle Kies aan de 

Zevenhuizerlaan. Als er zich een oplossing aandient, dan gaat 

het college daarmee aan de slag. Desnoods met externe 

inhuur.

1. Hoek Stationsweg/Kennemerstraatweg; De nieuwe eigenaar 

benaderen over zijn voornemen. Er heeft nog geen gesprek 

plaatsgehad. 2. Zevenhuizerlaan 3/3a (voormalige supermarkt); 

Gemeente maakt na een gesprek met eigenaar en krakers een plan 

van aanpak. Er heeft nog geen gesprek plaatsgehad. 3. 

Kennemerstraatweg 143 (Locatie Wegenaar,voormalige Rabobank); 

Initiatiefplan ingediend, bestemmingsplan is in voorbereiding. 

afgehandeld. 4. Hoek Zevenhuizerlaan / Kennemerstraatweg; 

Omgevingsvergunning is aangevraagd, op 18 mei 2017 is de 

bezwaarperiode afgelopen. 5. Locatie Rehoboth (Holleweg); Geen 

prioriteit, afwachten. 6. Hoek Kennemerstraatweg / Heilooer Tolweg; 

Geen prioriteit. De locatie zal deel gaan uitmaken van het nieuwe 

bestemmingsplan Landelijk Gebied. 7. Winkelrij Raadhuisweg; Twee 

panden staan leeg. Na overleg met de eigenaar worden de 

mogelijkheden voor horeca invulling door de eigenaar onderzocht.  

Opdam 3. en 4. 

afgehandeld.

Raad, 7 november 

2016

2016-11/72 Programmabegroting 2017 - 

Stationsomgeving

Er komt een evaluatie van het omkeren van de rijrichting bij 

het stationsplein. Daarbij zal ook de situatie van de 

fietsenstalling betrokken worden. Dit wordt gestart nadat het 

verkeersplan is afgerond.

In de cie. OR op 17 mei 2017 ligt de bespreeknotitie voor aangaande 

fietsenstalling. De evaluatie over de rijrichting is hierin niet 

meegenomen. Dit wordt opgepakt nadat het verkeersplan is afgerond. 

Opdam najaar 2017

Raad, 7 november 

2016

2016-11/71 Programmabegroting 2017 - 

Fietsverkeer

In Heiloo en zeker in nieuwbouwwijken zal er veel aandacht 

zijn voor het fietsverkeer.

Bij de vormgeving van de nieuwbouwwijken is gekeken naar het 

faciliteren van comfortabele en veilige fietsroutes naar diverse 

voorzieningen. Binnen het verkeersbeleid 2017 e.v. is aandacht voor 

het fietsverkeer. Maatregelen voor de fiets worden aangehaald in het 

uitvoeringsprogramma behorende bij het verkeersbeleid 2017 e.v. Het 

verkeersbeleid 2017 e.v. stond gepland om in oktober 2017 aan te 

bieden aan de raad. Besluitvorming hieromtrent is echter vertraagd 

naar in ieder geval 1e kwartaal 2018.

Opdam 1e kwartaal 2018

cie. OR, 31 

oktober 2016

2016-10/69 Omgevingswet Betrekt de raad al in een vroeg stadium bij de Omgevingswet. Er is een klankbordgroep Omgevingswet ingesteld met raadsleden van 

de vier BUCH raden. De eerste bijeenkomst heeft inmiddels 

plaatsgevonden.

Dellemijn / 

Opdam

doorlopend 2017

cie. OR, 31 

oktober 2016

2016-10/67 Programmabegroting 2017 1. Neemt de wens mee om de reconstructie/autoluw maken 

van de stationsomgeving te betrekken bij het plan van aanpak 

van de fietsparkeersituatie in de stationsomgeving dat in het 

tweede kwartaal van 2017 wordt aangeleverd. 2. Gaat na wat 

de status is van het toepassen van LED verlichting. 3. Zoekt 

uit of de omwonenden Kerkelaan/Belieslaan geïnformeerd zijn 

over het uitstellen van het groot onderhoud aan de 

Kerkelaan/Belieslaan. 4. Informeert waarom er gemaaid wordt 

in september en niet in juli. 5. Gaat na waarom de indicator tav 

duurzaamheid bedrijven is losgelaten. 

1 tm 4 afgehandeld. 5. De voorheen gehanteerde indicatoren zijn in het 

verleden gebaseerd op een aantal factoren die ondertussen gedateerd 

blijken. Een goede monitoring en regionale of landelijke vergelijking 

was hierdoor niet goed mogelijk. Om deze reden is er gewerkt aan een 

set universele indicatoren met het doel om deze in de gehele regio te 

gaan hanteren en monitoren. Dit zal tevens de mogelijkheid geven om 

de voortgang zowel regionaal als landelijk te vergelijken. Deze 

monitoring gaat van start per 1 januari 2018. 

Opdam afgehandeld

Raad, 3 oktober 

2016

2016-10/64 Zandzoom 1. Ph zegt toe dat het exploitatieplan en de grondexploitatie 

naar de raad komen zodra beschikbaar. De raad zit dan aan 

het stuur als het gaat om woningcategorisering in het 

plangebied. 2. Ph zegt toe te kijken naar de wens van de raad 

om het aantal woningen te verhogen.

1. Ontwerpexploitatieplan wordt gelijktijdig met het 

ontwerpbestemmingsplan aan de cie. OR aangeboden, de 

grondexploitatie volgt daarna. 2. Zowel in de besprekingen met het 

Regionaal Actie Programma als in de stuurgroep Nieuwe Strandwal 

worden de woningaantallen aan de orde gesteld. De portefeuillehouder 

heeft verzocht meer woningen te mogen bouwen in Zandzoom maar 

daar vooralsnog een negatief antwoord op gekregen.

Dellemijn 1. eind 2017                     

2. 2e kwartaal 

2017

Raad, 3 oktober 

2016

2016-10/62 Bestemmingsplan Landelijk 

Gebied

Ph zegt toe met een planning te komen over het 

bestemmingsplan Landelijk Gebied.

In overleg met het stedenbouwkundig bureau wordt op korte termijn 

een nieuwe planning gemaakt en wordt ook gekeken in hoeverre de 

laatste ontwikkelingen ten aan zien van de Omgevingswet kunnen 

worden meegenomen. 

Opdam 3e kwartaal 2017 

7-9-2017



Raad, 9 mei 2016           

cie. OR, 20 april 

2016

2016-05/46    

2016-04/43

Spoorwegonderdoorgang 

Vennewatersweg

46-1 Ph Opdam komt terug naar de gemeenteraad als het 

budget van 10,8 miljoen wordt overschreden.                                                                                                                                                       

1. De bereikbaarheid van bungalowpark Het Caendorp blijft 

gewaarborgd. 

2. De tunnel is gereed voordat de afslag A9 gereed is. Dit 

wordt goed in de gaten gehouden. 

3. De raad krijgt inzage in de aanbestedingen zodra deze 

bekend zijn. 

4. De raad krijgt inzage in de kosten van de minitender. 

5. Met Prorail gaat de ph er alles aan doen om te kijken welke 

oplossingen mogelijke zijn als het bedrag wordt overschreden. 

6. Ph zoekt uit of en welk deel van de huidige factuur van 

Prorail van ca. € 40.000,-; onderhouds- en vernieuwingskosten 

voor de Vennewatersweg ingezet kunnen worden bij de 

realisatie van de spoorwegonderdoorgang.

Zoals in de raadsinformatieavond op 4 juli 2017 is medegedeeld is er 

sprake van een overschrijding in de actuele kostenraming voor het 

project spoorwegonderdoorgang. De raad wordt hierover geadviseerd 

in de commissievergadering op 13 september 2017.Tevens wordt 

geadviseerd over de stand van zaken, het planproces, communicatie 

enz. In het advies wordt een voorstel over de financiën opgenomen. 1. 

De bereikbaarheid blijft gewaarborgd. 2. De afstemming in de fasering 

van beide projecten wordt gewaarborgd. 3. De start van de 

aanbesteding is gepland voor in de tweede helft van 2017. Zodra 

hierover meer bekend is wordt de raad geïnformeerd. 4. Idem. 5. Idem. 

6. Dit onderdeel wordt meegenomen in de bestuursadvisering (zie 1.)  

Opdam 3e/4e kwartaal 

2017

7-9-2017


